
                        Referat fra ordinært bestyrelsesmøde den 12. februar 2019  


Mødedeltagere:  Erik Sørensen, Torben S. Larsen, Jens Clausen, Aase Holck, Jesper Due,

	 	      Tommy Larsen og Birgit Aronsson


Afbud fra :           Finn W. Rasmussen


Dagsorden:       

1.   Godkendelse af referat fra sidste møde

	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 


2.     Orientering fra formanden


3.     Orientering fra vicevært


4.     Orientering fra enkelte bestyrelsesmedlemmer/supplanter


5.     Hovedbestyrelsen/repræsentantskab


6.     Jubilæum


7.     Tid for næste møde


8.     Eventuelt	


1.   Referatet fra ordinært bestyrelsesmøde den 9. oktober 2018 blev godkendt.
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2.   Formanden Erik Sørensen bød velkommen til mødet.       

        

        Fremlæggelse af planlagt vedligeholdelse blev godkendt den 13. november 2018.


        Formanden har et ønske om at Pentanquebanen overdrages til beboerforeningen.


        Mandags hyggeklubben har forespurgt til varmen i Beboerhuset. Vicevært Jesper

        Due fortalte at thermostaterne er fastlåst og der er ingen varmestyring på radiatorerne.

        Det er meget dyrt, hvis der skal laves varmestyring på radiatorerne.


        Der er indkøbt 2 borde- og bænkesæt som vil blive opstillet ved Pentanquebanen

        til foråret.	        	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	
	   	 


3.    Viceværten orienterede om at buske og træer er ved at blive beskåret, samt der bliver

       udarbejdet alt muligt andet forfaldent arbejde. Der er problemer med tørretumblerne i

       vaskeriet - reservedelene er udgået, men der arbejdes på problemet.


4.    Intet nyt fra bestyrelsesmedlemmerne og supplanterne.


5.    Torben S. Larsen orienterede fra Hovedbestyrelsen m.v.


6.    Forberedelserne til 75 års jubilæet den 22. juni 2019 er i gang.


7.    Næste møde afholdes tirsdag den 9. april 2019.


Mødet sluttede kl. 18.30.


Referent


Birgit Aronsson





